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Pan 

Piotr Kozak 

Radny Miasta Jarosławia 

Szanowny Panie Radny, 

W odpowiedzi na interpelację/zapytanie nr PK/VIII/10(124)/2024 z dnia 13.02.2024 r. 
ws. grzejników, uprzejmie informuję co następuje: 

AD 1. „W jakim celu zostały zakupione grzejniki w 2016 r.? Czy miasto startowało do jakiegoś 

projektu? 

Grzejniki zostały zakupione celem poprawy efektywności energetycznej obiektów 

zlokalizowanych na terenie Miasta Jarosławia. Wydatek został sfinansowany ze środków 

własnych Gminy. 

AD 2. „Do jakich instytucji zostały rozdysponowane grzejniki? Proszę o protokoły zdawczo- 

odbiorcze oraz numery postępowań publicznych.” 

Grzejniki zostały rozdysponowane pomiędzy Gminne Jednostki Oświatowe. Numer postępowania 

publicznego ZP.271.2.82.2016. 

Z poważaniem 

    BURMIST 
JARO 
   RZ) (A 

<mgr Wóldómar Paluch 

    

Otrzymują: 

1. _ Adresat 

2. Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia 

3. BSFiOla/a


